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Schriftelijke vragen (RvO 40) 
 
(Beantwoording binnen 30 dagen van college aan raad) 
 
 
 
Datum: 28 juli 2017 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders 
 
 
Onderwerp: Ontwikkelingen Tetterode Sportcomplex 
 
Begin juli ontving de gemeenteraad een brief van een aantal omwonenden van het Tetterode 
Sportcomplex omtrent een aantal ontwikkelingen ter plaatse. Het betreft onder andere de realisatie 
van een aantal padelbanen en de voorgenomen verkoop van de sporthal etc. 
 
 
De CDA – fractie verzoekt het college de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
In de raadsvergadering 26 januari 2017 is besloten om de Tetterodehal aan de huidige beheerders te 
verkopen. In de brief van de bewoners wordt aangegeven, dat de hal nog niet is verkocht. 
  
Vragen:  
Is de Tetterodehal inmiddels verkocht? Zo ja, wanneer? Zo neen, wat zijn dan de redenen waarom de 
hal nog niet is verkocht en wanneer zal de verkoop naar verwachting zijn afgerond?  Kunt u een 
afschrift van de verkoopakte doen toekomen aan de gemeenteraad? 
 
Recentelijk zijn op het sportcomplex drie padelbanen in gebruik genomen. Bij de brief van de 
omwonenden is een bijlage gevoegd “Padelbanen Tetterodehal – Relaas totstandkoming” 
 
Vragen: 
Wanneer is de vergunningaanvraag voor de aanleg van de padelbanen bij de gemeente Bloemendaal 
binnengekomen? Wanneer zijn de werkzaamheden voor de aanleg van de padelbanen gestart en zijn 
deze gestart vóór het verlenen van de vergunning? Zo ja, is dat toegestaan? Zo nee, hadden de 
werkzaamheden dan niet stilgelegd moeten worden? Wanneer is de vergunning verleend? Kunt u een 
afschrift van de vergunning aan de raad verstrekken? 
 
Met vriendelijke groet 
namens de CDA-fractie, 
 
André Burger. 


